
 
 
Verslag openbare vergadering van de Stadsraad Domburg

van 14 mei 2025
 
Referentie: presentatie Stadsraad Domburg, in bijlage als PDF
Dia 9:
Doeken op hekken rond bouwput One Villa hotel: OBD heeft
een fraaiere oplossing bedacht en zal dit met initiatiefnemer en
mogelijk andere ondernemers bespreken
Dia 31:
Er is kritiek op de inbreng van de Stadsraad Domburg voor de
Noordwestroute, omdat dit meer symptoombestrijding zou
zijn en de werkelijke oorzaak moet worden aangepakt,
namelijk de toeristische druk. De voorzitter geeft aan dat de
huidige verkeerssituatie al problematisch is en dat de
Stadsraad Domburg heeft gepleit voor beperking van de groei
van het toerisme en geen voorstander is van de 15% mogelijke
groei
Discussie na presentatie van wethouder John de Jonge
(dia’s 36-52):
Verschillende inwoners pleiten voor het zo spoedig nemen van
een besluit voor de aanleg van een zuidelijke rondweg zodat er
duidelijkheid komt over hoe en wanneer de hoofdstraat
afgesloten kan worden. Er is een zorg omdat er in februari
2025 een voorstel vanuit de gemeente gedaan is voor meer
onderzoek, maar er ligt al een plan vanuit de
participatiegroepen hoe een mogelijke tussenoplossing eruit
kan zien.
Tevens werd de zorg geuit voor het ontstaan van een
waterbed: wanneer een straat wordt afgesloten zal het verkeer
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problemen geven in aangrenzende straten. Er zijn ook zorgen
over de mogelijke schade aan de huizen door het zwaar
verkeer en wie de schade zou moeten betalen. Er wordt gepleit
voor beperking van groot vrachtverkeer in de kern en een
verlaging van de snelheid tot maximum 20 km/u. Ook zijn er
vragen over de venstertijden: dan wordt al het verkeer in een
tijdsperiode van 4 uur gepropt en er zouden mogelijk
ontheffingen kunnen komen voor leveranciers met
bederfelijke waar
Met betrekking tot het Participatiebeleid van de gemeente
werd het verzoek geuit om dit simpeler te maken. Begin bij de
inwoners! Een aantal inwoners is niet of minder digitaal-
vaardig en het is niet altijd makkelijk om informatie te vinden
op de website van de gemeente. Ook de visite app is niet
gebruiksvriendelijk. Het verzoek om meer moeite te doen om
inwoners te betrekken bij de participatie activiteiten en niet
alleen via de website en social media
Wat parkeren betreft zorgt de accommodatie app voor weinig
parkeerplaatsen voor de inwoners van donderdag tot zondag
�
 
Reactie van wethouder John de Jonge:
De samenhang tussen het autovrij maken van de hoofdstraat
en de aanleg van de randweg is heel relevant. Als onderzoeken
al gedaan zijn hoeven deze niet worden overgedaan en hij zal
hier naar kijken. Begin 2026 moet alle informatie aanwezig
zijn om de randvoorwaarden voor de aanleg van de randweg
duidelijk te hebben voor een voorstel aan de gemeenteraad. De
Stadsraad Domburg en de OBD zijn hier ook nauw bij
betrokken
Domburg is niet gebouwd voor autoverkeer, dat is duidelijk.
Maar de bedrijven in het centrum moeten worden bevoorraad.
Daarom denkt de gemeente aan het creëren van zogenaamde
hubs buiten het centrum, waaruit de bedrijven met kleinere
vervoermiddelen kunnen worden bevoorraad. Maar dat is nu
nog niet mogelijk
Ook zouden toeristen gestimuleerd moeten worden om de
auto’s aan de rand van de stad te parkeren in de zogenaamde
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hubs en van daaruit met aangepast vervoer naar de
bestemming gebracht worden. In de plannen voor de
Noordwestroute wordt gekeken naar dit soort hubs
Het participatietraject, hetgeen voor de
Duinstraat/Weverijstraat is gedaan, zal ook worden ingezet
voor de andere straten die betrokken zijn bij de herinrichting
van het centrum, maar het is nog niet bekend wanneer de
andere straten aan de beurt zijn
Met betrekking tot de venstertijden kan er nog geen antwoord
worden gegeven op de zorg dat er mogelijk veel ontheffingen
worden verleend. Daar moet nog meer onderzoek naar gedaan
worden
Wat betreft de vraag wie de mogelijke schade aan de huizen
zou moeten betalen, de eigenaar of de gemeente, is het
antwoord dat dit een juridische zaak is
Wat betreft de brede participatie: de gemeente doet haar best
om ook buiten het internet de bewoners te bereiken. De
bedoeling is om zoveel iedereen zo veel mogelijk te betrekken
bij het proces
Functioneren van de Stadsraad aan de hand van de 5
stellingen (dia’s 56-60):
Stelling 1: Wij (de inwoners van Domburg) worden goed op de
hoogte gehouden van de activiteiten van de Stadsraad
Domburg
Positief, maar het verzoek aan de Stadsraad Domburg is om
meer te communiceren buiten het internet om, maar er was
geen concrete suggestie hoe dit te doen. De Stadsraad
Domburg zal dit verder onderzoeken
Stelling 2: De Stadsraad Domburg werkt aan de juiste
prioriteiten voor de inwoners van Domburg
Positief. Er werd gevraagd wat de hoogste prioriteiten zijn. De
voorzitter antwoordde “Leefbaarheid”, wat zich met name
vertaalt in “Verkeer en Parkeren” en “Wonen”, zodat de
jongeren als ze dat willen hier ook kunnen blijven wonen
Stelling 3: De Stadsraad spreekt namens de meerderheid van
de inwoners van Domburg
Positief; er was wel een opmerking dat de Stadsraad Domburg
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ook oog moet hebben voor de minderheid van de inwoners
van Domburg. De Stadsraad zal dit zeker meenemen
Stelling 4: De openbare Stadsraadsvergadering twee keer per
jaar is nuttig voor mij als inwoner van Domburg
Verschillende inwoners zijn voorstander van meer openbare
vergaderingen per jaar, wat de Stadsraad als positief ziet. Wel
is het afhankelijk van het aantal onderwerpen. De voorzitter
stelt voor om 2x per jaar aan te houden en afhankelijk van
belangrijke onderwerpen extra openbare vergaderingen te
organiseren
Stelling 5: De Stadsraad Domburg is makkelijk bereikbaar. Ik
weet hen te vinden wanneer ik als inwoner van Domburg een
vraag of een zorg heb
Deze stelling werd volmondig positief beantwoord
Wethouder René de Visser gaf spontaan lof over het
functioneren van de Stadsraad Domburg als kernwethouder
van Domburg
Rondvraag:
In de MO commissievergadering van 13 mei werd er
gesproken over een nieuwe regeling voor Stads- en
Dorpsraden van de gemeente Veere. Er was een vraag om hier
meer informatie over te krijgen. De voorzitter vatte de drie
opties samen en enkele opmerkingen die de Stadsraad
Domburg op het voorstel had
De voorzitter sluit de openbare vergadering.
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